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نیمکت استقلال در لرزان ترین حالت تاریخ خود در مسیر 
حرکت به سوی نقطه پایان لیگ بیست وچهارم است؛ نیمکتی 
که در این فصل جواد نکونام، سهراب بختیاری زاده، پیتسو 
گ بوژوویچ و البته مجتبی  موسیمانه، محمد نوازی، میودرا
گر اتفاق خاصی رخ ندهد، تا روز پایانی  جباری را به خود دیده و ا
فصل جاری هم قرار است جباری سکان دار آبی پوشان پایتخت 
باشد و بعید به نظر می رسد رکورد تاریخ لیگ برتر جابه جا شود 
از معارفه هفتمین سرمربی باشد! مدیران باشگاه  و خبری 
جانشین  عنوان  به  جباری  به  اعتماد  با  همزمان  استقلال 
سرعت  خود  بعد  فصل  سرمربی  انتخاب  پروژه  به  بوژوویچ، 
را  که در سودای آن هستند پروژه ای بلندمدت  دادند؛ چرا 
گذشته نام  کنند. به نقل از فوتبال 360، در روزهای  تعریف 
چهره هایی مثل ژوزه مورایس و ریکاردو سا پینتو به میان آمده 
کره با این 2 سرمربی، رد نشده اما آنچه مشخص  که هر چند مذا
پرآوازه تر  گزینه ای  انتخاب  استقلالی ها،  اولویت  اینکه  است 
گویا برای فشارشکنی در مسیر  از مورایس و سا پینتو است و 

کره با  رسیدن به گزینه اصلی، آبی ها سعی داشتند تا باب مذا
گزینه های مختلف را باز کنند.

کره برداشته شد شروط جنجالی از روی میز مذا
آبی پوشان در فصل اخیر هم به دنبال یک جانشین پرآوازه 
برای پیتسو موسیمانه بودند که تا یک قدمی امضای قرارداد 
گهان، سرمربی سابق اینتر  با والتر ماتزاری پیش رفتند اما به نا
و ناپولی زیر میز زد و حاضر به امضای قراردادش با استقلال 
نشد. با این وجود، روابط طرفین از همان مقطع قطع نشد و 
زمزمه هایی درباره احتمال انتخاب والتر ماتزاری در پایان فصل 
به گوش می رسید؛ به ویژه آنکه سرمربی ایتالیایی بخش مهمی 
از شروط جنجالی خود برای پذیرش هدایت استقلال را از روی 

کره برداشت. میز مذا

ماتزاری چهره محبوب هیات مدیره نیست اما ...
علی تاجرنیا، رئیس هیات مدیره باشگاه استقلال و نماینده 

تام الاختیار مدیرعامل هلدینگ خلیج فارس در این باشگاه، 
حامی اصلی انتخاب ماتزاری در هیات مدیره است؛ هر چند 
و  دارند  ویژه ای  اختلاف نظر  هیات مدیره  اعضای  مشخصاً 
گفته می شود، یکی از اعضا در کنار تاجرنیا موافق انتخاب والتر 
ماتزاری است، 2 عضو هیات مدیره مخالف هستند و یک عضو 
هم رأیی ممتنع دارد تا شرایطی   ویژه به وجود آید اما با توجه به 
نشست اخیر با هیات مدیره هلدینگ و صدور دستور رسیدگی 
که زور تاجرنیا به  ویژه به وضعیت استقلال به نظر می رسد 

همتایان خود در هیات مدیره خواهد چربید.

پیش نویس قرارداد 3 ساله ماتزاری تنظیم شد
مدیران  با  جدی  کرات  مذا گذشته  روزهای  در  ماتزاری 
باشگاه استقلال داشته و حتی قرار بود بمب نیمکت استقلال 
شب گذشته منفجر شود و خبر امضای قرارداد 3 ساله سرمربی 
ایتالیایی با آبی پوشان رسانه ای شود که گفته می شود درباره 
برخی بندهای قرارداد هنوز توافقات نهایی نشده و قرار است 48 
ساعت آینده تکلیف مشخص شود؛ آبی ها با توجه به شکست 
کرات با ماتزاری و فرصتی که از دست دادند، از  در دور قبلی مذا
آن اتفاق درس عبرت گرفته اند و نمی خواهند در زمین سرمربی 

ایتالیایی بازی کنند.

آبی ها از یک سوراخ نمی خواهند 2 بار گزیده شوند!
مدیران باشگاه استقلال برای توافق با ماتزاری تا پنج شنبه 
قرار است صبوری کنند و در صورتی که توافقات نهایی نشود، به 
سرعت توافق با گزینه دوم که او هم یک چهره نام آشنای اروپایی 
است و سابقه حضور در لیگ های معتبر را دارد اما دستاورد 
کرد. آنچه  ویژه ای در فوتبال اروپا نداشته را نهایی خواهند 
مسلم است اینکه در مقطع کنونی، والتر ماتزاری جدی ترین 
رئیس هیات مدیره  گزینه هدایت استقلال است و مشخصاً 
استقلال در مسیر انتخاب این سرمربی ایتالیایی نقش آفرین 
است و مواجهه او با مدیرعامل آبی پوشان هم جالب توجه 

است!

هم ماتزاری می آید، هم نظری جویباری برکنار می شود؟
کید کرده بود قصد مداخله در امور فنی تیم  تاجرنیا که بارها تا
را ندارد، به نظر می رسد با توجه به رویکرد مدیریت باشگاه، تغییر 
موضع داده و در مقطع فعلی، مسیر حرکتی رئیس هیات مدیره 
در  چند  هر  است؛  موازی  خط   2 در  استقلال  مدیرعامل  و 
تکذیب  نظری جویباری  و  تاجرنیا  میان  اختلاف  رسانه ها، 
می شود اما در میدان عمل، تفکرات این دو چهره در نقطه 
مقابل هم قرار دارد و همین مسئله باعث شده تا در کنار تلاش 
تاجرنیا برای استخدام ماتزاری، رایزنی ها برای تغییر و تحولات 

مدیریتی هم در جریان باشد.

قهرمانی تکواندوکاران دختر ایران در آسیا
سیزدهمین دوره رقابت های تکواندو جام باشگاه های آسیا که با حضور ۱4۹ 
تکواندوکار از کشورهای مختلف آسیایی به میزبانی چین در شهر »ووشی« جریان 
داشت امروز چهارشنبه دهم اردیهشت ماه با شناخت تیم های برتر به کار خود 
پایان داد که تیم های ایران عناوین قهرمانی، نایب قهرمانی و سومی را به خود 
اختصاص دادند. در پایان این رقابت ها تیم »رضا تیم« در گروه دختران موفق 
به کسب عنوان قهرمانی شد و در گروه آقایان شهرداری ورامین پس از ازبکستان 

عنوان نایب قهرمانی مسابقات را از آن خود کرد و رضا تیم سوم شد./ مهر

سپاهان و گل گهر صاحب VAR اختصاصی شدند
همراهی  برای   VAR دستگاه های  خریداری  از  پس  فوتبال  فدراسیون 
باشگاه های لیگ برتری جهت استفاده از این سیستم تعامل خود را برای در 
اختیار قراردادن تمام و کمال این سیستم ها ادامه داد تا باشگاه های سپاهان 
اصفهان و گل گهر سیرجان با خرید این تکنولوژی در بازی های خانگی خود 
از آن بهره مند شوند. بنابراین تیم های فوتبال سپاهان و گل گهر سیرجان با 
استقرار این سیستم ها در ورزشگاه های اختصاصی خود میزبان هایی خواهند 
بود که همواره از سیستم VAR در تمام بازی های خود استفاده خواهند کرد./ 

فدراسیون فوتبال

رد پیشنهاد میلیاردی عربستان از سوی رنگرز
تیم ملی کشتی فرنگی ایران ایران با هدایت حسن رنگرز نمایش درخشانی 
رقابت  این  رنگرز در  گردان  پاریس داشت. شا المپیک 2024  بازی های  در 
ها موفق به کسب 2 مدال طلا، یک نقره و یک برنز شدند. با توجه به عملکرد 
کشتی فرنگی ایران، عربستان و چین درخواست  خوب رنگرز در تیم ملی 
کردند و مصرانه خواستار حضور  گرفتن رنگرز اعلام  خود را برای به خدمت 
هزار  تا ۱۵  پیشنهاد ۱2  کدام  هر  چین  و  عربستان  شدند.  کشورشان  در  او 
دلار حقوق ماهیانه را به رنگرز ارائه دادند اما در نهایت رنگرز حاضر به قبول 
کار خود در تیم  هیچکدام از این پیشنهادات میلیاردی نشد تا با قدرت به 
ملی ادامه بدهد. البته عربستان قبل از المپیک نیز خواستار جذب رنگرز 
را  کش  مرا کشور  در  فعالیت  سابقه  گذشته  های  سال  در  رنگرز  بود.   شده 

داشته است./ ایسنا

گرگ پارسی آماده تاریخ سازی در مستر المپیا
»عضلانی ترین هادی چوپان همیشه دیدنی است«، این تمجید سایت مستر 
المپیا از آمادگی گرگ پارسی برای مسابقات 202۵ است.هادی چوپان با یک مدال 
طلا و 2 نقره در مسابقات مستر المپیا پرافتخارترین ورزشکار پرورش اندام تاریخ 
ایران است. چوپان در مستر المپیا 2022 با تاریخ سازی برای ورزش ایران قهرمان 
شد و در سال 2023 و 2024 مقام دوم را کسب کرد.مسابقات مستر المپیا 202۵ در مهر 
ماه به میزبانی لاس وگاس آمریکا برگزار می شود. سایت مسترالمپیا می نویسد که 
 sillyseason هادی چوپان برای یک تجربه فراموش نشدنی آماده می شود.سایت
گزارش می دهد که هادی چوپان مشهور به »گرگ پارسی« جزو 3 نامزد اصلی 

قهرمانی در مسترالمپیا 202۵ و جایزه بزرگ ۷00 هزار دلاری است./ فارس

ح کرد مدیر تیم فوتبال تراکتور مطر

خداداد: قهرمانیم و کاری به نتایج سپاهان نداریم

کتور تبریز که در  خداداد عزیزی پیشکسوت فوتبال خراسان و مدیر تیم ترا
مراسم افتتاح پروژه های ورزشی مشهد حاضر شده بود، درباره علت حضورش 
در این مراسم گفت: »من چون فهمیدم آقای تاج حضور دارند آمدم تا در این 

مراسم حضور داشته باشم.«
کنش به اینکه در هفته های اخیر به دلیل برخی حواشی خیلی اذیت  او در وا
کتور دارد راه خودش را می رود.  کید کرد: »اصلا اذیت نشدم. خدا را شکر ترا شده، تا
کتور  گر ببریم فکر می کنم هفته بعد در ترا ما انشاالله بازی این هفته با شمس آذر را ا
جشن قهرمانی بگیریم. همه چیز آماده است و ما از سه بازی، فقط چهار امتیاز 
می خواهیم. شانس ما خیلی زیاد است و بچه های ما هم به آن میزان از تجربه و 

گاهی رسیده اند که درک کنند قهرمانی دست خودمان است.« آ
کتور در ادامه گفت: »نتایج سپاهان برای ما اصلا مهم نیست  مدیر تیم ترا
و نگاهی به آنها نداریم. ما باید دو بازی را ببریم و آن وقت همه چیز صددرصد 
تمام است. فکر می کنم همین اتفاق هم خواهد افتاد. فوتبال ما یک قهرمانی 
کثر تیم هایی که در فوتبال ما هستند، پولش را دولت  کتور بدهکار است. ا به ترا
کتور یک تیم کاملا شخصی و خصوصی با طرفداران بسیار پرشور  می دهد اما ترا
است. امیدوارم امسال قهرمان شوند.« او در پاسخ به اینکه چرا در مشهد 
تیمداری فوتبال انجام نمی شود، توضیح داد: »ما در مشهد این پتانسیل را 
داریم اما یک عده دوست ندارند این اتفاق بیفتد. همین الان تیم سنگ آهن 
خواف هست و خودم به آقای استاندار گفتم که شما می توانید مجاب کنید. 
چطور اصفهان می تواند سپاهان و ذوب آهن را داشته باشد، اهواز هم فولاد 
و استقلال خوزستان را داشته باشد، تهران هم پیکان و سایپا و استقلال و 
پرسپولیس را داشته باشد، آن وقت چرا مشهد نداشته باشد؟ مگر چنین چیزی 
ممکن است؟ فکر می کنم دوستان خیلی اهمیت نمی دهند و آن ورزش قهرمانی 
خیلی برایشان مهم نیست که ۵0 هزار نفر به ورزشگاه امام رضا بروند و چند ساعت 
اوقات فراغت را بگذرانند.« خداداد در ادامه توضیحاتش گفت: »من در تبریز 
دارم همین را می بینم که از ساعت ۱2 مردم به ورزشگاه می آیند تا ساعت ۷ که 
بازی تمام می شود و برمی گردند. در بازی استقلال فکر کنم تا صدهزار نفر آمدند 
و نزدیک هفت ساعت وقتشان را به شادی سپری می کنند. این اعداد و ارقام 
شوخی نیست. باید ریشه یابی کنند چرا چنین اتفاقی در مشهد رخ نمی دهد. 
مگر ما از لحاظ صنعتی در این شهر ضعیف هستیم؟ اینجا آقای زنوزی همه چیز 

را از جیبش برای شهرش هزینه می کند.«

اخبار  روز

مصاحبه  روز

مدیران باشگاه 
استقلال برای توافق با 

ماتزاری تا پنج شنبه قرار 
است صبوری کنند و 

در صورتی که توافقات 
نهایی نشود، به سرعت 

توافقات با گزینه دوم 
که او هم یک چهره 

نام آشنای اروپایی است 
و سابقه حضور در 

لیگ های معتبر را دارد 
اما دستاورد ویژه ای در 

فوتبال اروپا نداشته 
را نهایی خواهند کرد. 

آنچه مسلم است اینکه 
در مقطع کنونی، والتر 

ماتزاری جدی ترین 
گزینه هدایت استقلال 

است و مشخصاً رئیس 
هیات مدیره استقلال 
در مسیر انتخاب این 

سرمربی ایتالیایی 
نقش آفرین است و 

مواجه او با مدیرعامل 
آبی پوشان هم 

جالب توجه است!

امروز  از  ساحلی  فوتبال  جهانی  جام  دوره  سیزدهمین 
)پنجشنبه( با حضور ۱6 تیم در سیشل به انجام می رسد. قرار 
است برای اولین بار یک کشور آفریقایی میزبان مهم ترین رویداد 
این رشته مهیج باشد. تیم ملی فوتبال ساحلی ایران نهمین 
حضور خود را تجربه خواهد کرد و در نظر دارد تا پس از سومی در 

دوره قبل عملکردی تاریخی را به ثبت برساند.

اولین بازی تاریخ موریتانی در جام جهانی مقابل ایران
گردان علی نادری در گروه دوم با تیم های پرتغال، موریتانی  شا
گوئه هم گروه هستند. چهار تیم از چهار قاره مختلف که 2تا از  و پارا

آن ها راهی مرحله یک چهارم نهایی می شوند. ایران در نخستین 
گام باید به مصاف موریتانی برود. یکی از چهار کشوری که برای 
سال  در  موریتانی  می شود.  حاضر  جهانی  جام  در  بار  اولین 
20۱0 فعالیت خود را به صورت رسمی در این رشته استارت زد 
اما سال 2020، اوج کار آن ها بود. این نماینده آفریقا در سال 2024 
برای نخستین بار در جام ملت ها شرکت کرد و توانست با عبور از 
سد تیم های بزرگی چون نیجریه به فینال راه پیدا کند. شکست 
برابر مدافع عنوان قهرمانی یعنی سنگال هم نتوانست مانع از 
راهیابی موریتانی به جام جهانی شود. آن ها نخستین بازی خود 

در تاریخ جام جهانی را برابر ایران به انجام می رسانند.

گوئه به دنبال دومین صعود در ششمین حضور پارا
گوئه دومین رقیب تیم ملی ایران خواهد بود. نماینده  پارا
گروهی بالا رفت و  که بالاتر از آرژانتین از دور  آمریکای جنوبی 
پرافتخارترین  برابر   4-۵ نزدیک  شکست  واسطه  به  نهایتا 
تیم جام جهانی یعنی برزیل، رتبه دوم را از آن خود کرد و برای 
گوئه فقط در یکی از پنج  ششمین بار به سیشل راه یافت. پارا
حضور قبلی اش موفق به صعود از گروهش شد که این اتفاق در 
سال 20۱۷ رخ داد. آن ها تا به حال در جام جهانی با ایران پیکار 
نداشته اند اما در مسابقات بین قاره ای سال 2022 شکست تلخ 

6 بر 2 را تجربه کردند.

فینال زودهنگام برابر پرتغال
نهایتا نوبت به پرافتخارترین تیم گروه »B« می رسد. پرتغال 
با سابقه 2 قهرمانی در جام جهانی به این رقابت ها می آید و 
دوازدهمین حضورش را تجربه می کند. این تیم به سادگی از دور 
انتخابی به جزایر سیشل آمد و می  خواهد پس از 6 سال مجددا 
آقای فوتبال ساحلی جهان شود. در ترکیب پرتغال شاهد حضور 
برادران مارتینز و ژردن سانچز هستیم که می توانند این تیم را بار 
دیگر را به دورهای پایانی برسانند. دوئل ایران و پرتغال در هفته 
آخر دور گروهی می تواند جدالی مهم برای سرگروهی باشد. این 
2 تیم یک بار در سال 200۷ به مصاف یکدیگر رفتند که پس از 
تساوی 3-3 در وقت معمولی، پرتغال نهایتا به برتری دست 
یافت و از گروه بالا رفت. گفتنی است تیم ملی فوتبال ساحلی 
ایران 2 مرتبه طی سال های 20۱۷ و 2024 رتبه سوم جهان را از 
گردانش توانایی رقم زدن  آن خود کرده و باید علی نادری و شا

. اتفاقی بزرگ تر را خواهند داشت یا خیر

احتمال تاخیر در شروع لیگ فصل بعد

هر کس سر جای خودش بنشیند!

آشنایی با رقبای ایران در جام جهانی فوتبال ساحلی

گشای موریتانی تا فینال زودرس برابر پرتغال از پا

سرنوشت آینده نیمکت استقلال در دستان آقای تام الاختیار

و ناگهان سلام به ماتزاری؟

طرح ساماندهی هواداران فوتبال ایران مهم ترین اولویت 
فدراسیون فوتبال ایران پس از انتخاب دوباره مهدی تاج 
به عنوان رئیس این مجموعه شد تا جایی که او بارها درباره 
اهمیت اجرای این طرح از آغاز بیست و پنجمین دوره لیگ 
کید کرده که قصد دارد به وضعیت سکوها  برتر خبر داده و تا
سروسامان دهد. به نقل از مهر، طرحی که در جلسه با معاونان 
وزیر ورزش مطرح شد تا در جلسه دوشنبه هفته جاری با 
احمد دنیامالی وزیر ورزش هم بار دیگر مطرح شود و نقطه 
نظرات وزارت ورزش هم گرفته شود. دنیامالی در دیدار با تاج 
طرح ساماندهی هواداران برای حضور در ورزشگاه ها را لازم و 
ضروری دانسته و از فدراسیون خواسته است اجرای این طرح 

را در اولویت برنامه های خود قرار دهد.

کید دارد  وزیر ورزش که بر سروسامان دادن ورزشگاه ها تا
در این نشست از تاج خواست تا با تمام قدرت موضوع ورود 
گران برای استقرار روی صندلی خریداری شده را پیگیر  تماشا
کاری باشگاه ها در این زمینه را از طریق  کم  شود و هرگونه 
سازمان لیگ گزارش بدهد و طبق آیین نامه برگزاری بازی های 

لیگ برتر با تیم های متخلف برخورد کند.
اتفاق نظر وزارت ورزش با فدراسیون فوتبال باعث شده 
تا نمایندگان این وزارتخانه در جلسه های مستمر با عوامل 
فوتبال کشور حضور پیدا کنند و روند اجرای این طرح مهم 

برای رفع مشکلات و موانع را زیر نظر بگیرند.
احمد دنیامالی در راستای اجرای این طرح به فدراسیون 
کید کرده است که هرگونه سختگیری برای باشگاه  فوتبال تا

که ثمره آن باید در نظر گرفتن ورزشگاه های استاندارد باشد 
را مورد حمایت قرار خواهد داد. وزارت ورزش وعده داده که 
حمایت هایش را از باشگاه انجام خواهد داد تا آنها بهانه هایی 
گیت های  گران بودن دوربین های چهره زن و تهیه  نظیر 

ورودی برای خریداران بلیت الکترونیکی را مطرح نکنند.
در صورتی که تعداد باشگاه هایی که ورزشگاه های خود را 
تجهیز می کنند کم باشد و بخش عمده باشگاه ها در تامین این 
مورد مهم عاجز باشند، احتمالاً رقابت های فصل آینده لیگ 
گر  برتر با تاخیر چشمگیری آغاز خواهد شد. در همین راستا ا
باشگاهی نتواند استانداردهای لازم را فراهم و ورزشگاهش را 
مجهز کند، احتمالاً میزبانی از آن باشگاه گرفته خواهد شد و 

تیم مد نظر ناچار است در ورزشگاه های دیگر به میدان برود.


